



知识产权合规管理体系认证证书

[证书编号] 18124IP0294R1M

兹证明

南通市乐能电力有限公司

统一社会信用代码： 91320691MA21BH8E30

注册地址：南通市苏锡通科技产业园区海悦路1号

审核地址：南通市苏锡通科技产业园区海悦路1号

知识产权合规管理体系符合标准： GB/T 29490-2023

通过认证范围：

太阳能光伏组件的生产、销售、上述过程相关采购的知识产权管理。

注：认证范围不包括未获得有效的国家规定的相关行政许可、资质许可的产品/服务范围。

首次发证日期： 2021年07月19日 本次发证日期： 2024年07月19日 有效期至： 2027年07月18日

本证书需经颁证机构年度监督审核，并与年度监督审核合格通知书一并使用方可确认其有效性。



中规认证

签发：

印亮

中规（北京）认证有限公司

注册地址：北京市海淀区高梁桥斜街11号11层1105室（100044）

Tel: 010-82102168; Web: www.zgrzbj.com



本证书信息可在中国国家认证认可监督管理委员会官方网站（www.cnca.gov.cn）查询



IPMS CERTIFICATE

Registration No: 18124IP0294R1M

This is to certify that the intellectual property management system of

LUXEN SOLAR ENERGY(Nantong) CO.,LTD.

Registered address: No.1 Haiyue Road, Suxitong Technologies & Industries Park,
Nantong City, Jiangsu Province, P.R.China.

Auditing address: No.1 Haiyue Road, Suxitong Technologies & Industries Park,
Nantong City, Jiangsu Province, P.R.China.

Has been assessed and registered as meeting the requirements of GB/T 29490-2023

Scope of approval:

Intellectual property management related to the production, sales, and procurement of solar photovoltaic modules.

(Note: The scope of certification does not include that didn't get effective regulations of the state, the relevant administrative licensing or qualification permission range of products/ services.)

First issuing date: Jul 19, 2021 Issuing date: Jul 19, 2024 Expiration date: Jul 18, 2027

The certificate should be only valid and used together with the notice of annual surveillance audit allowance by the certification organization.



Issued by:

印 礼

Zhong Gui Certification

Zhong Gui (Beijing) Certification Co., LTD.

ADD:Room 1105 Patent Plaza, No.11 Gaoliangqiaoxiejie Street,
Haidian District,Beijing,China,100044

Tel:010-82102168; Web:www.zgrzbj.com



The certificate information may be found on the official website of the
Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (www.cnca.gov.cn).